

鹤壁海昌专用设备有限公司

致力于成为全球领先的线束加工设备系统解决方案供应商



鹤壁海昌是新加坡上市公司---天海汽车电子集团公司的核心企业之一，公司注重通过专业化实现高水平、可持续发展。自 1994 年成立以来，一直致力于成为全球领先的线束加工设备系统解决方案供应商。主要产品有全自动下线压接机、台式端子压接机、压接模具、导线剪剥机、拉力试验机、端子剖面工作室、线束组装流水线、线束检测系统等线束加工、检测设备，产品广泛应用于汽车、通讯和 IT 产业。

Hebi Haichang Special Equipment Co.,Ltd is one core company of THB Group witch listed on Singapore market.Founded Since 1994,Haichang rely on speciation to realize high levels and sustainable development.since founded Haichang's idea is to be global leading supplier to provide system solution for wire harness industry. The company expertize in the field of crimping technology. Mainly offer automatic crimping machine,crimping machine,crimping applicator,automatic wire stripping machine,pull test

gauge,cross section analysis system,cable test system,Wire Harness Assembly lines and special equipments. Serve customers in different markets like suppliers of the automotive and telecom industry, mechanical engineering industry and IT industry. Headquarter located in HeBi city Henan province, with Jing Gang Ao expressway and ShiWu expressway on the east, JingGuang railway and 107 National Highway on the west, the transportation is very convenient.

公司拥有技术精湛、经验丰富的科研开发团队，坚持以科技创新作为核心竞争力。秉承“自主创新，不断超越”的研发理念，依托（集团）公司强大的上游（端子制造）、下游（线束加工）技术优势，公司着力打造以全自动下线压接机、台式端子压接机、压接模具为重点的线束加工设备精品，产品多次荣获省部级科技进步奖，公司先后被认定为国家级高新技术企业、河南省创新型试点企业；公司重视质量管理体系建设，在同行业内率先通过 VDA6.4 质量管理体系认证，进一步向德国汽车工业标准靠拢。多年来，公司与德尔福、莱尼、李尔、住电等众多国际知名汽车线束制造企业建立紧密合作关系，产品远销美国、墨西哥、巴西、捷克、乌克兰、埃及等十余个国家和地区。

Our company philosophy is based on “ Innovation and Development ” , Our development adhere the ideas to technical realizable products under use of advanced technology. In the year 2010 our company was recognized State-level high-tech enterprises .Rely on high quality and technical our products export to international markets such as USA, Mexico, Brazil, Czech, Ukraine and Egypt. we have successfully established close cooperation with Delphi ,Leoni, Lear, SWS and other famous wire harnessing industry in automobile lines.

天海汽车电子集团公司是中国境内最大的连接器及线束加工设备科研、生产基地和新兴的汽车电子产品研发、生产基地。职工总数 10000 余人，资产总额 17 亿元，系国家火炬计划高新技术企业、中国电子信息行业优秀企业、中国汽

汽车零部件电机（连接器）行业龙头企业、国家大型二类工业企业。公司拥有一个国家级企业技术中心、一个国家认可实验室。2010年1月，THB商标被认定为中国驰名商标。

In China, THB is the largest research and manufacturing base for connector, wire harness and advanced automobile electronics. A total staff of 10000 and a total asset of RMB1.7billion owned by THB Group.

The Group have been honoured as National Torch Plan High-Tech Enterprise, China Electronic&IT industry Excellence Enterprise, China Auto Parts Motor (Connector) Industry Leading Enterprise, Large Second-Level state Enterprise. A State-Level Technical Center and A National Laboratory owned by the Group. In the January of year 2010, "THB" was awarded as China Well-known Trademark.

公司在上海、天津、长春等地设立有技术服务中心，同时依托集团遍布全球的销售网络，为国际、国内众多客户提供及时的售前、售中和售后服务。“杰出——超出我们用户的期望”是海昌人永恒不变的信念，“我们勤奋工作，共同努力，在各方面做到尽善尽美”是海昌人共同追求的目标，让我们携起手来，共创中国线束加工业美好的未来！

The customer is always the center attention in all our activities. Relying on the marketing network of THB ,We can provide pre and after services in time for clients at home and abroad. our eternal believes and aims are that we will strive to satisfy and exceed our customers' expectation and achieve excellence in everything we do. Let's co-creat the promising future in the wire harness line!